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A compelling novel of desire, secrecy, and sexual identity, In One Person is a story of
unfulfilled love—tormented, funny, and affecting—and an impassioned embrace of our
sexual differences. Not least, it is an intimate portrait of the solitariness of a bisexual
man who is dedicated to making himself “worthwhile.” Beginning with his first
love—an older, transgender woman—and including the classmates and lovers he will
lose to AIDS, William Abbott makes an unforgettable statement about sexual
repression in America.
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才发现一直没打分，这是几年前读完的第一本原版欧文，一直是心头爱。真希望什么时
候可以有中文版。

-----------------------------
虽然还是John
Irving常用的那些元素，主题也是关于一个男孩的成长，不过这本小说很特别，没想到
作者能把性别认同的成长过程写的那么精彩。很多场景让人念念不忘。

-----------------------------
2017.07.09 ~ 2017.07.28
还是很有“欧文”感的一部小说，若以凡俗的眼光看，书中人物其实皆怪咖，但在他平
和淡定的笔触下，你会觉得给他们贴上“怪咖”的标签简直是一种罪孽。就像Bill写书
呼唤对与众不同的包容一样，欧文写书，唤起人们对个别差异的尊重。

-----------------------------
欣赏作者对不容忍的不容忍（intolerance of intolerance）
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